
 

  
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Christianslund, den 8. maj 2012 
 
Tilstede: Flemming (1), Inge lise (3), Anette (4), Bro (5), Anker (6), Jeppe (1) 
Afbud fra: Jens, område 2 
 
1. Godkendelse af seneste referat 

Referat fra 9. februar blev enstemmigt godkendt. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Inge Lise Bech (område 3) bliver genvalgt som næstformand. Anette Helbo (område 4) fortsætter som 
sekretær og Lis Kristensen som kasserer. 
 

3. Grøn dag den 10. juni kl. 10 – 14 
Skt. Hans bål  
Lægestien: Fortsat vedligeholdelse af beplantning og sti. 
Område 1: Skal bruge flis under bænk foran nr. 67. Anker henter flis. 
Område 2: Beskæring af grønt ved fodboldbanen, inklusiv buske ved legepladsen. 
Område 3: Vedligeholdelse af skrænt, samt buskads på hjørnet ved nr. skiltet. Skiltet er noget slidt, det 
kunne være godt, snart at få et nyt.  
Område 4: Hegn omkring affaldsø. 
Område 5. Fortove renses for ukrudt.  
Område 6: Klargøring af renovering af et bed, som skal fjernes og genplantes til efteråret.  
Til områderepræsentanterne: Husk at lave aftale om trailer, hvis der i området er brug for en sådan på 
dagen. 
 

4. Eventuelt 

 I forbindelse med etablering af fibernet, er der visse steder ujævn genetablering eller skader på asfalt. 
Når man er færdig med etableringen bliver der ca. ½ år senere en rundgang med repræsentant fra 
Østjysk Energi og kommunen. Så skal vi være klar til at udpege steder, der skal udbedres. 
 

 En del grundejere er kede af store træer i skoven mod sydvest. Vi har kontaktet landmåler vedr. 
lokalisering af skelpæle ved skov op til krebsedammen. Bro fra afd. 5 og formand Jeppe deltager i et 
møde med kommunen, hvor vi prøver at få en afklaring af, hvad der kan blive fjernet og evt. 
genetableret.  

 

 Vi sammenholder bankudskrift med regnskab og konstaterer, at de stemmer overens. 
 

 Steffen Hoelstad, der vedligeholder vores hjemmeside flytter til Sjælland. Han vil gerne fortsætte med 
at lægge referater ind. Tak for det. På sigt vil vi gøre hjemmesiden mere aktiv og aktuel, så vi 
undersøger nye muligheder bla. ved henvendelse til Odder-nettet. 

 

 Beplantning ud for 102a er blevet for stor i forhold til sikker færdsel for cyklister og gående. Bro 
kontakter Ricard for at få busken beskåret. 

 

 Et bed ved afd. 5 trænger til at blive renoveret. Beboerne har skaffet et tilbud på knap 5000 kr. for at 
fjerne Cotoneaster. Foreningen vil gerne betale omkostninger til ny beplantning og leje af maskiner, 
men kan ikke imødekomme det konkrete forslag. Vi anbefaler at beboerne selv lejer en lille 
gravemaskine fx fra Hessellund udlejning hos Koreny på Ballevej, eller skærer buskene ned til under 
overfladeniveau. Jorden kan forbedres ved iblanding af kommunekompost. Uanset om beboerne 
planter buske eller sår græs er det vigtigt med vedholdende vedligeholdelse de første år indtil jorden 
er dækket.  

 

 Forslag til næste møde: Beslutning om dobbelt underskrifter ved beløb til udgifter over 50.000 kr. 
 

 
Referent: Anette Helbo 


